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Interpelacja  

dot. budowy parkingu z możliwością parkowania prostopadłego. 

 

Szanowny Panie Prezydencie , 

           Zwracam się w imieniu mieszkańców i rodziców dzieci uczęszczających do SP nr.9 o zwiększenie 

ilości dostępnych miejsc parkingowych  poprzez przesunięcie dotychczasowego chodnika w kierunku 

„jeziorka” działka 1070 a w miejsce dotychczasowej zatoki parkingowej wybudować parking  

z możliwością parkowania prostopadłego. Przebudowa dotychczasowej zatoki w znaczny sposób 

zwiększy bezpieczeństwo zarówno dla uczniów i mieszkańców osiedla. W  godzinach 8-16 parking będzie 

wykorzystywany przez pracowników szkoły  i rodziców, natomiast  po godzinie 16 tej będą parkować 

pojazdy mieszkańcy pobliskich bloków. Nadmienię iż Zarząd Skierniewickiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

wyraża zgodna na użyczenie terenu pod  budowę chodnika na działce 1070. 

 

 

Z wyrazami szacunku  

 

Jerzy Oleksiński 

 

 

 


